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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

7. august 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 637

Det fremgår af ministerens brev til sundhedsudvalget den 14. april (SUU alm. 

del - bilag 378), at man er gået videre med iværksættelsen af undersøgelsen. 

Hvad er årsagen til, at det ikke af brevet fra 14. april fremgik, at kommissoriet 

skulle drøftes med Justitsministeriet efter sædvanlig praksis? Og hvad er det i 

kommissoriet der skal drøftes med Justitsministeriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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